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GEMEENTERAADSZITTING 
 

2 juni 2015 
 
 
Aanwezig: Bert Celis – Voorzitter; 
Paul Verbeeck – Burgemeester; 
Paul Laurijssen, Luc Luyten, Geert Verrelst, Carrie Verelst, Veerle Boeckxstaens, Griet Van Olmen – 
Schepenen; 
Leo Verelst - Voorzitter OCMW – Schepen; 
Jan Zander, René Van Goubergen, Ferdi Heylen, Karin Dillen, Ingrid Van Wunsel, Jinse Van den 
Bogaert, Jan Moerenhout, Marcel Beirinckx, Lien Du Four, Johan Van Dessel, André Mariën, Glenn 
Moons, John Van Laer, Melissa Van Dessel, Geert Mariën , Raf Somers, Marleen Dobbeleir, Thannée 
Schaalje – Raadsleden 
Miek Van Loock - Gemeentesecretaris wnd. 
 
 
De gemeenteraad werd schriftelijk opgeroepen door de voorzitter en in zitting vergaderd zijnde, 
verklaart de voorzitter de zitting voor geopend. 
 
De notulen van de gemeenteraad van 5 mei 2015 hebben ter inzage gelegen van alle raadsleden. 
Raadslid Raf Somers vraagt om de beloofde kleurenkopie met de schematische voorstelling met 
betrekking tot het overzicht van de strategische participaties van IKA te mogen ontvangen. Verder 
vraagt hij om in de notulen een duidelijk onderscheid te maken tussen de openbare vergadering en de 
besloten vergadering. 
 
MONDELINGE EN SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
Ingevolge artikel 32 van het Gemeentedecreet, worden volgende mondelinge en schriftelijke vragen 
aan de agenda toegevoegd: 
Namens Open Vld 
08. Trage treinen in Nijlen 
Namens Vlaams Belang 
09. Uitzonderlijk plekje groen 
10. Overlast bij fuiven 
Namens Groen 
11. Bestuurscommissie Githo – vervanging lid 
Namens N-VA 
12. Voorstel parking zwerfwagens 
13. Uitvoering integraal lokaal beleid 
14. Sportregio Kempen 
 

________________________________ 
 

A G E N D A 
 

Openbare vergadering 
 

01. Gemeentebelasting - reglement op vaste aanplakborden voor publiciteitsdoeleinden 

02. Vervanging beheerscomité bibliotheek 

03. PIDPA - statutaire jaarvergadering op 15 juni 2015 - goedkeuring agenda en mandatering 

gemeentelijke vertegenwoordigers 

04. Githo - aanpassing arbeidsreglement 

05. Lastvoorwaarden onderhoud wegen 2015 TD/15/11 

06. Ministerieel besluit betreffende verboden linksaf ter hoogte van de spooroverweg Statiestraat 

07. Mededelingen 
08. Trage treinen in Nijlen 
09. Uitzonderlijk plekje groen 
10. Overlast bij fuiven 
11. Bestuurscommissie Githo – vervanging lid 
12. Voorstel parking zwerfwagens 
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13. Uitvoering integraal lokaal beleid 
14. Sportregio Kempen 
 

________________________________ 
 
 

OPENBARE VERGADERING 
 
 
01 Gemeentebelasting - reglement op vaste aanplakborden voor publiciteitsdoeleinden 
 
Raadslid Raf Somers haalt aan dat N-VA net zoals vorige keer nu ook zal tegenstemmen, omdat het een 
verdoken belastingsverhoging is. 
 
DE GEMEENTERAAD 
 
Gelet op de bepalingen van het Gemeentedecreet; 
 
Gelet op het decreet van 30 mei 2008 met betrekking tot de vestiging, de invordering en de 
geschillenprocedure van provincie en gemeentebelastingen; 
 
Gelet op de financiële toestand en op de begrotingsnoodwendigheden van de gemeente; 
 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 16 december 2014 waarbij vanaf 1 januari 2015 tot en 
met 31 december 2019, per dienstjaar een belasting wordt geheven op de vaste aanplakborden voor 
publiciteitsdoeleinden, geplaatst langs de openbare weg, of op een plaats in open lucht die zichtbaar 
is vanaf de openbare weg; 
 
Overwegende dat artikel 4 van dit belastingsreglement luidt als volgt : ‘De aanslagvoet van de 
belasting op vaste aanplakborden wordt vastgesteld op € 30,00 per vierkante meter of gedeelte van 
een vierkante meter.’; 
 
Overwegende dat het noodzakelijk is om dit artikel te verduidelijken om te bereiken wat wordt 
beoogd, met name dat deze belasting wordt bepaald per aanplakbord en de aanslagvoet van de 
belasting wordt vastgesteld op € 30,00 per vierkante meter of gedeelte van een vierkante meter; 
 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 
 
BESLIST, met 15 stemmen voor, 10 stemmen tegen (N-VA en Vlaams Belang) en 2 onthoudingen 
(Groen): 
 
Enig artikel – Artikel 4 van het reglement van de gemeenteraad van 16 december 2014 waarbij vanaf 
1 januari 2015 tot en met 31 december 2019, per dienstjaar een belasting wordt geheven op de vaste 
aanplakborden voor publiciteitsdoeleinden, geplaatst langs de openbare weg, of op een plaats in open 
lucht die zichtbaar is vanaf de openbare weg, aan te passen als volgt: 
‘Artikel 4 – Deze belasting is verschuldigd per aanplakbord en de aanslagvoet van de belasting wordt 
vastgesteld op € 30,00 per vierkante meter of gedeelte van een vierkante meter.’. 
 
 
02 Vervanging beheerscomité bibliotheek 
 
DE GEMEENTERAAD, 
 
Gelet op de bepalingen van het Gemeentedecreet; 
 
Gelet op het huishoudelijk reglement van de beheerscomités en de statuten van het beheerscomité 
bibliotheek, zoals beiden vastgesteld door de gemeenteraad van 6 januari 2015; 
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Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 2 juli 2013 waarin het beheerscomité bibliotheek 
werd samengesteld, aangevuld met de aanstelling van een bijkomend lid in de gebruikersgroep in de 
gemeenteraad van 1 oktober 2013; 
 
Overwegende dat Dorien Van Assche van de CD&V fractie ontslag heeft ingediend als lid van het 
beheerscomité bibliotheek;  
 
Overwegende dat de vervanging van een vertegenwoordiger van een politieke fractie gebeurt door 
middel van een voordrachtsakte, ten minste ondertekend door een meerderheid van de leden van de 
fractie waarvan de kandidaat deel uitmaakt; 
 
BESLIST: 
 
Artikel 1 – Met ingang van heden tot en met 31 december 2018 wordt voor de CD&V-fractie in het 
beheerscomité bibliotheek Marc Engelen, Zandlaan 58 te Nijlen, aangeduid ter vervanging van Dorien 
Van Assche. 
 
Artikel 2 – Afschriften van deze beslissing worden voor verder gevolg aan de bevoegde diensten 
overgemaakt. 
 
 
03 PIDPA - statutaire jaarvergadering op 15 juni 2015 - goedkeuring agenda en mandatering 

gemeentelijke vertegenwoordigers 
 
DE GEMEENTERAAD, 
 

Gelet op de artikelen 19 tot en met 41 van het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 in verband met de 

werking van de gemeenteraad, zoals gewijzigd; 

 

Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 en in het bijzonder op de artikelen 42 en 43 inzake de 

bevoegdheid van de gemeenteraad, zoals gewijzigd; 

 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, zoals gewijzigd; 

 

Overwegende dat de gemeente deelnemer is van de opdrachthoudende vereniging Pidpa; 

 

Overwegende de statuten van Pidpa; 

 
Overwegende de brief van 27 april 2015 met de oproep tot de statutaire jaarvergadering van de 
opdrachthoudende vereniging Pidpa van 15 juni 2015: 

De agenda bevat volgende agendapunten:  
1. Nazicht van de volmachten/raadsbesluiten voor de afgevaardigden 
2. Verslag van de raad van bestuur over het jaar 2014 
3. Verslag van de commissaris over het jaar 2014 
4. Goedkeuring van de jaarrekening, afgesloten op 31 december 2014 
5. Decharge te verlenen aan bestuurders en commissaris 
6. Benoeming(en) 
7. Toetreding tot Synductis cvba 
8. Kapitaalverhoging  
9. Statutenwijziging 
10. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering; 

 

Gelet op artikel 44 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking dat bepaalt dat 

het mandaat van de vertegenwoordiger herhaald wordt voor elke algemene vergadering; 

 

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 5 november 2013 waarbij voorzitter OCMW-schepen 

Leo Verelst, met als plaatsvervanger schepen Paul Laurijssen, voor de ganse legislatuur aangesteld 

werden als vertegenwoordigers van de gemeente Nijlen voor de algemene vergaderingen van Pidpa; 
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Gelet op de beslissing van de gemeenteraad, in zitting van 31 maart 2015, die handelde over 

agendapunt 8 en 9 van de statutaire jaarvergadering van Pidpa van 15 juni 2015 en dit besluit reeds 

werd bezorgd aan Pidpa; 

 

Overwegende dat voor de overige agendapunten geen bezwaren voorhanden zijn om de goedkeuring 

ervan te weigeren; 

 
BESLIST, met 14 stemmen voor, 2 stemmen tegen (Vlaams Belang) en 11 onthoudingen (N-VA, Open 
Vld en Groen): 

 

Artikel 1 - De agendapunten van de statutaire jaarvergadering van 15 juni 2015 van de 

opdrachthoudende vereniging Pidpa worden goedgekeurd, rekening houdend met het besluit van de 

gemeenteraad, in zitting van 31 maart 2015, betreffende de agendapunten 8 en 9. 

 

Artikel 2 - De gemeentelijke vertegenwoordigers worden gemandateerd om op de algemene 

vergadering waarvan sprake in artikel 1 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd 

zou worden) te handelen conform artikel 1. 

 

Artikel 3 - Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit 

en in het bijzonder met het in kennis stellen daarvan aan de opdrachthoudende vereniging Pidpa.  
 
 
04 Githo - aanpassing arbeidsreglement 
 
DE GEMEENTERAAD, 
 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 6 juli 2004 waarbij het arbeidsreglement voor het personeel 
van het gemeentelijk instituut voor technisch en handelsonderwijs (githo) werd goedgekeurd; 
 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 6 april 2010 waarbij onder hoofdstuk 3 Verplichte 
vermeldingen punt 3.9 Vergoedingen werd toegevoegd aan het arbeidsreglement voor het personeel 
van het githo; 
 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 1 juli 2014 waarbij in het kader van het verplicht informeren 
van alle personen die onder gezag arbeid verrichten in het gemeentelijk onderwijs over de 
voorwaarden die op hun arbeidsverhouding van toepassing zijn, hoofdstuk 3 punt 3.6.2 wordt 
gewijzigd en een hoofdstuk 4 wordt toegevoegd; 
 
Gelet op de wet van 8 april 1965 tot instelling van de arbeidsreglementen, zoals gewijzigd; 
 
Gelet op het decreet van 27 maart 1991 betreffende de rechtspositie van sommige personeelsleden 
van het gesubsidieerd onderwijs en de gesubsidieerde centra voor leerlingenbegeleiding, zoals 
gewijzigd; 
 
Gelet op het decreet van 23 oktober 1991 betreffende de medezeggenschap in het gesubsidieerd 
onderwijs, zoals gewijzigd; 
 
Gelet op de wet van 19 december 1974 tot regeling van de betrekkingen tussen de overheid en de 
vakbonden van haar personeel, zoals gewijzigd; 
 
Gelet op de nota van 18 mei 2015 van het githo waarbij een aanpassing van het arbeidsreglement 
wordt gevraagd met betrekking tot de normale openingsuren van de school doordat de lessen een 
kwartier vroeger starten en de middag- en namiddagpauze beiden 5 minuten ingekort worden;  
 
Overwegende het advies en het protocol van akkoord in het afzonderlijk, bijzonder 
onderhandelingscomité van 30 april 2015; 
 
BESLIST, met eenparigheid van stemmen: 
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Enig artikel – In het arbeidsreglement onder ‘Hoofdstuk 3 Verplichte vermeldingen, 3.1 Arbeidsduur, 
3.1.1 Gewoon secundair onderwijs’ voor de personen die onder gezag arbeid verrichten in het githo 
volgende aanpassing op te nemen:  
 
Art. 3 De normale openingsuren van de school zijn de volgende: 
 

Dagen Uren Uren Totaal uren 

Maandag van 08.00 uur tot 17.05 uur 9 uren 05 min. 

Dinsdag van 08.00 uur tot 17.05 uur 9 uren 05 min. 

Woensdag van 08.00 uur tot 12.45 uur 4 uren 45 min. 

Donderdag van 08.00 uur tot 17.05 uur 9 uren 05 min. 

Vrijdag van 08.00 uur tot 17.05 uur 9 uren 05 min. 

Zaterdag    

Zondag    

  Totaal : 41 uren 5 min. 

 
Art. 4 De individuele lessenroosters van de personeelsleden bevinden zich in bijlage. Bij elke 

wijziging hiervan ontvangt het betrokken personeelslid een aangepaste versie. 
 
Art. 5 De rustpauzes worden als volgt toegekend: 
 

Voormiddag: van 10.10 uur tot 10.23 uur 
 Namiddag: van 14.35 uur tot 14.43 uur 
 
Art. 6 De middagpauze wordt als volgt toegekend: van 12.05 uur tot 12.55 uur. 
 
 
05 Lastvoorwaarden onderhoud wegen 2015 TD/15/11 
 
DE GEMEENTERAAD, 
 
Overwegende dat in het kader van de opdracht “Onderhoud wegen 2015” een bestek met nr. 
TD/15/11 werd opgesteld door de technische dienst; 
 
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 300.877,91 excl. btw of 
€ 364.062,27 incl. 21% btw; 
 
Overwegende dat voorgesteld wordt de opdracht te gunnen bij wijze van de open aanbesteding; 
 
Overwegende dat de uitgave voor deze opdracht voorzien is in het investeringsbudget van 2015, op 
budgetcode 224007/Grond/0200 (actie 2015140310/2015140397) en dat de financiering gebeurt met 
lening; 
 
Gelet op de wet van 15 juni 2006 betreffende de overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor 
aanneming van werken, leveringen en diensten, en latere wijzigingen, inzonderheid artikel 24; 
 
Gelet op de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 
inzake overheidsopdrachten en bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten; 
 
Gelet op het koninklijk besluit van 15 juli 2011 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke 
sectoren, en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van 
de overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken, en latere wijzigingen, 
inzonderheid artikel 5, § 2; 
 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen, inzonderheid artikel 57, 
betreffende de bevoegdheden van het college van burgemeester en schepenen; 
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Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
 
Gelet op het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur; 
 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen, inzonderheid artikels 248 tot 
en met 264 betreffende het bestuurlijk toezicht; 
 
BESLIST, met eenparigheid van stemmen: 
 
Artikel 1 - Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de open aanbesteding. 
 
Artikel 2 - Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met nr. TD/15/11 en de raming voor de 
opdracht “Onderhoud wegen 2015”, opgesteld door de technische dienst. De lastvoorwaarden worden 
vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten. De raming bedraagt € 300.877,91 excl. btw of € 364.062,27 incl. 21% btw. 
 
Artikel 3 - Het standaard publicatieformulier wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal niveau. 
 
Artikel 4 - De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2015, op 
budgetcode 224007/Grond/0200 (actie 2015140310/2015140397). 
 
 
06 Ministerieel besluit betreffende verboden linksaf ter hoogte van de spooroverweg 

Statiestraat 
 
Raadslid Jan Zander opent het debat door te stellen dat hij het een goed ministerieel besluit vindt.  
Het alternatief dat wordt voorgesteld is een utopie. De weg is te smal om afslagstroken aan te 
brengen. In de herziening van het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan (GRS) wordt verwezen naar 
‘die idiote’ verkeerstelling uit het mobiliteitsplan. Er zou zogezegd weinig doorgaand verkeer zijn. De 
meerderheid heeft het zelf gezocht. Als de ringweg niet was afgeschaft dan was dit probleem er niet 
geweest. Er zou beter eenrichtingsverkeer in de Spoorweglei worden ingevoerd . Het huis op de hoek 
van de Kerkeblokken en de Jan Eduard Claeslaan, dat de gemeente heeft aangekocht aan een 
schandalig hoge prijs staat daar te verkrotten en zou beter afgebroken worden, zodat daar een 
fatsoenlijke insteek kan voorzien worden.  

Schepen Paul Laurijssen beaamt dat de verkeerssituatie aan de spooroverweg inderdaad niet in 

een-twee-drie is aangepast. Maar dit ministerieel besluit gunstig adviseren zou niet verantwoord zijn 

voor de verkeerscirculatie in de omliggende straten van het station. 
Raadslid Jan Zander zegt dat het station in Nijlen wordt afgeschaft en vraagt waar de al lang beloofde 
parking blijft. 
Raadslid Lien Du Four vindt dat er aan de verkeerssituatie aan de spooroverweg iets moet gebeuren en 
vindt het voorstel goed, maar vraagt om in het besluit op te nemen dat er voldoende plaats moet zijn 
voor de zwakke weggebruikers en de bushalte moet gevrijwaard blijven. Ze heeft wel vragen bij het 
verleggen van het zebrapad. 
Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat er nog een ontwerper moet aangesteld worden om het plan uit 
te werken. Nu komt het er vooral op aan om binnen de termijn van 60 dagen een advies te formuleren 
naar de Vlaamse overheid. De schepen heeft er geen probleem mee om de voorwaarde van raadslid 
Lien Du Four in het besluit op te nemen.  
Raadslid Raf Somers vraagt zich af of een verbod voor links afslaan voor + 2,5 ton niet voldoende is. 
Raadslid Ingrid Van Wunsel vindt het nogal vreemd dat aan de gemeenteraad gevraagd wordt om een 
voorstel goed te keuren dat niet eens is uitgewerkt.  
Raadslid John Van Laer verwijst naar de herziening van het GRS waar in het hoofdstuk over mobiliteit 
de maatregelen voor verkeersdoorstroming 'gebruik verkeerspoorten' staat. Dit kruispunt valt onder 
deze categorie en links afslaan verbieden is het enige wat een oplossing biedt. 
Schepen Veerle Boeckxstaens repliceert dat de poortfunctie over stedenbouwkundige aspecten gaat 
en niet over verkeer. 

 

DE GEMEENTERAAD, 

 



 
 

2 juni 2015 

163 

Gelet op het ontwerp ministerieel besluit tot het verbod van linksaf in de Statiestraat naar Statieplein 

en de J.E.Claeslaan naar Spoorweglei; 

 

Gelet op dossierprocedure waarbij de gemeenteraad advies dient te geven binnen de 60 dagen; 

 

Overwegende dat de gestelde problemen zich stellen ter hoogte van de Kerkeblokken en minder ter 

hoogte van Spoorweglei of Statieplein; 

 

Overwegende dat het verbod van linksaf meerdere problemen geven voor de verkeerscirculatie in de 

omliggende straten en tevens de aansluiting van de Kapellebaan op de Statiestraat waar links invoegen 

zeer moeilijk tot onmogelijk wordt; 

 

Gelet op het voorstel om de rijweg ter hoogte van de spooroverweg te herinrichten door het 

aanbrengen van afslagstroken; 

 
BESLIST, met 16 stemmen voor, 2 stemmen tegen (Vlaams Belang) en 9 onthoudingen (N-VA en Open 
Vld): 

 

Artikel 1 – Het ontwerp ministerieel besluit negatief te adviseren. 

 

Artikel 2 - Het voorstel om de rijweg ter hoogte van de spooroverweg te herinrichten door het 

aanbrengen van afslagstroken, mits het verzekeren van de doorgang voor zwakke weggebruikers en 

het vrijwaren van de bushalte, goed te keuren. 

 

Artikel 3 – Het ongunstig advies en het nieuwe voorstel zoals aangehaald in artikel 2 over te maken aan 

de Vlaamse Overheid. 
 
07 Mededelingen 
 

- Raadscommissie basisonderwijs op 16 juni 2015 om 20.00 uur. 

- Schepen Veerle Boeckxstaens geeft toelichting over het overleg tussen ANB en Infrabel in verband 

met het kappen van bomen naast de spoorweg. 

- Beheerscomité bibliotheek op 10 juni 2015. 

- ‘Ten Velde’ gaat voor de eerste keer door aan Kessel-fort op vrijdag 12 juni 2015. 

- De volgende gemeenteraad vindt plaats op dinsdag 30 juni 2015 om 19.30 uur. 
 
 
08 Trage treinen in Nijlen 
 
Raadslid René Van Goubergen stelt de trein der traagheid die af en toe door Nijlen kruipt aan de kaak. 
Hij vraagt om van Infrabel een beter onderhoud te eisen, zodat de blokkering van de slagbomen zoals 
de laatste 2 jaar al 76 keer is voorgevallen, niet meer gebeurt. Dit is wel erg veel voor een druk 
dorpscentrum met 12.000 voertuigen per dag. Een tunnel onder of een brug boven het treinspoor van 
de N13 zou veel fileleed voorkomen.   
Burgemeester Paul Verbeeck deelt de bekommernis over het stilstaand verkeer. Het aantal redenen 
voor het langdurig sluiten van slagbomen is veelvuldig. Het laatste euvel was een panne in het seinhuis 
en tot overmaat van ramp reed er geen 10 minuten later een auto door een slagboom. Het probleem 
situeert zich niet alleen in Nijlen. In overleg met de burgemeesters en de gouverneur wordt er daarom 
gewerkt aan een bijzonder nood- en interventieplan voor het spoor. 
Het voorstel van een brug werd vijf jaar geleden al onderzocht. Door IOK werd een studie gemaakt in 
het kader van het activeren van de IJzeren Rijn. In Nijlen is het technisch onmogelijk om een brug te 
creëren, tenzij er tientallen huizen worden afgebroken. Om doorgaand verkeer te creëren moet de 
trein op niveau - 1. Daarom wordt gepleit om het geplande verdiept spoor te verlengen tot voorbij de 
Boshoek. Alle politieke hulp is hierbij welkom, besluit de burgemeester.  
Raadslid René Van Goubergen ziet dit misschien binnen tien jaar gerealiseerd, maar ondertussen 
blijven we met de problemen zitten. In samenwerking met de Vlaamse overheid is in Kapellen toch ook 
op zeer korte termijn een tunnel gerealiseerd.  Hij wenst daarom de problematiek in Nijlen aan te 
kaarten in Brussel. 
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09 Uitzonderlijk plekje groen 
 
Raadslid Ingrid Van Wunsel vraagt wat toch in godsnaam de bedoeling was van het ‘uitzonderlijk 
plekje groen’ dat werd gecreëerd in Elsbroek te Kessel. Het ligt er alles behalve goed onderhouden 
bij. De buurtbewoners vinden dit ronduit schandalig en vragen of er heel dringend iets aan gedaan kan 
worden Zij toont hierbij een aantal foto’s.  
Schepen Griet Van Olmen legt uit dat de bedoeling van het project ‘Buitengewone Plekjes’ van 
Regionaal Landschap Rivierenland het opknappen van verrommelde plekjes was. Voorafgaand aan de 
eigenlijke verfraaiingswerken van het plekje in Elsbroek werden door de gemeentearbeiders tonnen 
afval verwijderd. De schepen verduidelijkt nogmaals dat er wordt gewerkt met extensief grasbeheer, 
wat wil zeggen dat het gras er sowieso hoger zal staan. Enkel de buitenkanten worden gemaaid en 
rond de bank. Ook de speelheuvels zullen gemaaid worden. Hiervoor werd Boskat aangesteld. Bij het 
eerste onderhoud zijn er een aantal zaken fout gelopen, maar dit wordt bijgestuurd. De 
bloemenweide zal niet gemaaid worden, behoudens een pand van ca. 1 m naast het voetpad en de 
rijweg, want anders kunnen de bloemen zich niet uitzaaien. Er staat momenteel nog onkruid in, maar 
er werd vastgesteld dat er al heel wat bloemen in staan, die zich verder zullen uitzaaien. Alleszins 
wordt dit opgevolgd. Door vandalisme, een deel van het plantgoed werd moedwillig uitgetrokken, 
kunnen de wilgenhutten zich niet naar behoren ontwikkelen. 
Raadslid Jan Zander vult aan dat wilgen een bepaald onderhoud vragen en hier is blijkbaar een 
klungelaar aan het werk geweest. Er is niets gebeurd en we horen dezelfde zever als vorig jaar. 

Voorzitter Bert Celis stelt voor om het resultaat van de acties af te wachten. 
 
 
10 Overlast bij fuiven 
 
Raadslid Jan Zander haalt aan dat hij via een schrijven heeft vernomen dat er zeer ernstige 
onregelmatigheden zijn gebeurd tijdens een fuif op 16 mei 2015. Aangezien er regelmatig klachten 
zijn over overlast tijdens fuiven heeft hij een aantal vragen. Hij geeft nog mee dat het 
gemeentebestuur zelf schuld heeft inzake geluidsoverlast, omdat er tot in de vroege uren afwijkingen 
op de geluidsnormen worden gegeven.  
De burgemeester geeft volgende antwoorden: 
- Tijdens de fuif op 16 mei werden er 3 PV’s opgemaakt. Ook werd er klacht neergelegd bij het 

Comité P en dit onderzoek is lopende. 

- Sedert begin 2014 tot en met eind mei 2015 werden volgende PV’s opgemaakt in verband met 
onregelmatigheden bij fuiven: 11 voor slagen en verwondingen, 2 voor diefstal, 8 voor verdovende 
middelen, 1 voor vandalisme, 5 voor fietsdiefstal, 95 meldingen voor geluidsoverlast in 2014 en 26 
in 2015. 

- In het kader van de preventie neemt het bestuur volgende maatregelen: de verenigingen moeten 
professionele security inzetten, aangevuld met eigen fuifcoaches, de politie doet extra toezicht, 
bij grote evenementen wordt een riscoanalyse opgemaakt en worden er met de organisatoren 
bijkomende afspraken gemaakt, het bestuur stelt geluidsmeters ter beschikking, het bestuur wil 
subsidies voorzien voor security.  

Tot slot zegt de burgemeester dat de jongeren tevreden zijn dat ze fuiven mogen organiseren. Zij 
trachten deze zoveel mogelijk te spreiden, maar enige geluidsoverlast is niet te vermijden. 
Raadslid Jan Zander vindt de aangehaalde maatregelen positief en is zeker niet tegen fuiven maar 
beter zou zijn dat ze vroeger aanvangen en eerder stoppen. 
Raadslid Du Four stelt dat jeugdverenigingen al herhaalde malen hebben geprobeerd om vroeger te 
starten, maar het is  heel moeilijk om jongeren vroeger naar fuiven te krijgen.. 
 
 
11 Bestuurscommissie Githo - vervanging lid 
 
DE GEMEENTERAAD, 
 
Gelet op de bepalingen van het Gemeentedecreet; 
 
Gelet op het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad, zoals vastgesteld door de gemeenteraad, 
in zitting van 5 februari 2013, en waarin hoofdstuk 9 handelt over de bestuurscommissies; 
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Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 5 maart 2013 waarin de bestuurscommissie Githo 
werd samengesteld; 
 
Gelet op de brief van Liesbeth Drooghmans van de Groen-fractie waarbij zij ontslag indient als 
bestuurslid van de bestuurscommissie Githo;  
 
Overwegende dat de vervanging van een lid gebeurt via een voordrachtsakte, ten minste ondertekend 
door een meerderheid van de leden van de fractie waarvan het kandidaat-commissielid deel uitmaakt 
en deze tijdig aan de voorzitter van de gemeenteraad werd bezorgd; 
 
BESLIST: 
 
Artikel 1 – Met ingang van heden tot en met 31 december 2018 wordt voor de Groen-fractie in de 
bestuurscommissie Githo Filip Gielis, Zwanenstraat 16 te Nijlen, aangeduid ter vervanging van 
Liesbeth Drooghmans. 
 
Artikel 2 – Afschriften van deze beslissing worden voor verder gevolg aan de bevoegde diensten 
overgemaakt.  
 
 
12 Voorstel parking zwerfwagens 
 
Raadslid Johan Van Dessel vraagt om in Nijlen enkele parkeerplaatsen voor motorhomes te creëren en  
stelt hierbij mogelijke locaties voor. Verwijzend naar het beleidsplan 2014-2019, meer bepaald inzake 
het promoten van toerisme, zou dit bijdragen tot het realiseren van deze actie.  
Schepen Paul Laurijssen antwoordt dat zwerfwagens mogen parkeren aan het Nijlens sportcentrum en 
De Putting. Als we effectief kampeerzones inrichten met de nodige signalisatie dan mag daar geen 
ander voertuig staan. Omdat we hierover geen vragen krijgen is dit niet aan de orde.  
Raadslid Thannée Schaalje vraagt om te communiceren dat er op de aangehaalde plaatsen mag 
gekampeerd worden. 

Enkel parkeren mag, repliceert schepen Laurijssen. Overnachten is onderworpen aan specifieke 

reglementering. 
 
 
13 Uitvoering integraal lokaal beleid 
 
Raadslid Raf Somers verwijst naar de meerjarenplanning 2014 – 2019 waarin onder het item ‘Nijlen 
voert een effectief en efficiënt beleid door een optimale samenwerking en inspraak’ een aantal 
actieplannen staan, waaronder ‘een optimale samenwerking met de lokale politiezone’. Hij vraagt 
hierbij wat er juist wordt bedoeld en wat de stand van zaken is. Verder vraagt hij hoeveel van het 
voorziene budget van in totaal € 944 140,00 tot op heden reeds is uitgegeven voor de gebundelde 
acties rond de samenwerking met de politie. 
Burgemeester Paul Verbeeck antwoordt dat deze doelstelling kadert in een algemene 
beleidsdoelstelling rond samenwerkingsverbanden  om een tot een integraal en gedragen beleid te 
komen. Verder geeft hij een uitgebreid overzicht met betrekking tot specifieke samenwerking met de 
politie. Het budget dat is voorzien is voornamelijk voor de bijdrage voor het AGB.  
Raadslid Raf Somers vraagt hoe de gemeente inspeelt op projecten zoals de ‘inbraakvrije dag’.   

Burgemeester Paul Verbeeck antwoordt dat aan de politiezones wordt gevraagd om in november 

acties te ondernemen. Deze acties zullen een ganse week lopen en ook gemeentelijke kanalen zullen 

gebruikt worden. 
 
 
14 Sportregio Kempen 
 
Raadslid Raf Somers vraagt of het de normale gang van zaken is dat voor een activiteit die het 
gemeentelijk samenwerkingsverband ‘Sportregio Kempen ILV’ organiseert, er binnen dit verband qua 
deelnameprijs een onderscheid wordt gemaakt tussen inwoners en niet-inwoners van de 
organiserende gemeente. 
Schepen Luc Luyten antwoordt dat het voor sportactiviteiten met regionale uitstraling (G-sport, 
zwembeurten, …) niet ongebruikelijk is dat er een verschil in tarieven wordt toegepast. Deze 
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activiteit wordt georganiseerd door Heist-op-den-Berg, maar wordt opengesteld voor een grotere 
groep uit de regio in dit geval sportregio Kempen. De reden voor de korting voor eigen inwoners, zoals 
ook Nijlen doet bij het zwembad, komt voort uit het idee dat de eigen inwoners via gemeentebelasting 
al bijdragen en dus een korting mogen genieten. 
Raadslid Raf Somers vindt dat deze vergelijking niet opgaat. In het zwembad is er immers geen 
samenwerkingsverband. Hij vraagt om er op aan te dringen dat dit niet meer gebeurt, waarop schepen 
Luc Luyten zegt deze vraag mee te nemen naar de volgende vergadering.  
Raadslid Jan Zander stelt dat het maken van een onderscheid in tarieven een schending van het 
gelijkheidsbeginsel is. Hij vindt het hypocriet van Heist-op-den-Berg en zeker voor personen met een 
handicap is het schandalig dat er een prijsverschil wordt gemaakt.  

Tot slot zegt raadslid Lien Du Four dat Heist-op-den-Berg een kortingspas heeft voor personen met een 

handicap. Dit kan misschien in Nijlen ook ingevoerd worden. 
 
 

De voorzitter verklaart de zitting voor gesloten. 
 
De gemeentesecretaris wnd., De voorzitter, 
 
 
 
 
 
Miek Van Loock  Bert Celis 
 
 
 


